



## **Protokoll Möte Svenska Poleförbundet**

**Dag och tid** Tisdag 10 april 2018 kl 21.00

**Plats** Skype

**Närvarande** Marie Revedal  
Sara Lumholdt  
Evelina Stolpe  
Petra Larsson  
Josefin Mårtensson  
Ulf Gustafsson

### **Danssportförbundet**

Ulf lyfter att vi ska teckna ett samarbetsavtal, diverse priser/avgifter samt försäkring som ingår.

### **Årsmöte 28 april 2018 kl 16.00**

Det är många som kommer delta online, så vi överväger att inte hyra någon lokal. Evelina kontaktar IPSF om ett Webex möte.

### **Budget**

Först när alla fakturor kommit in kan vi stämma av budgeten.

### **VM Pole 2018**

Vi räknar med att kunna sponsra våra atleter som ska till VM med 1500kr/person, som de i sin tur ska redovisa utgifterna med kvitto. Det finns 10 st VM overaller till förfogande.

### **SM Pole 2019**

Det ges förslag om att vi startar en "tävlingsgrupp" som en s.k "undergrupp" för styrelsen. Vi ser många fördelar med det. Mer info till nästa möte.

Tracksuits kommer på tal igen, och alla är enade om att det är ett bra förslag att vi tittar på en egen till försäljning inför 2019.



## Övrigt

Tillhörigheterna för SM är inventerat, och det konstateras att förrådet där vi skulle magasinera allt blev en dyr lösning. Kläderna/sakerna kommer därför vara på DQ i ett förråd och vara en del av sponsringen 2019.

**Nästa möte blir när alla fakturorna kommit in.**

Evelina Stolpe  
Ordförande

Josefin Mårtensson  
Sekretare

Marie Revedal  
Justerare